
Møte i Rana Rotaryklubb 22.01.2015 – Høgskolen på Nesna

Møtested:  Meyergården

Møtetidspunkt:  19.30

Til stede: 15 medlemmer

President Linda ønsket velkommen og takket alle for et trivelig møte med 
svært godt frammøte hos Frode forrige gang.  Hun refererte fra styremøtet 
der programmet for resten av halvåret nå er lagt.  Det er også bestemt at 
overskuddet av loddsalget på julemøtet skal settes av i et fond, slik at vi kan 
bygge opp et større beløp etter hvert.

3 min.:

Johan Petter Røssvoll refererte fra politikken for en gangs skyld.  Om løsning 
for krysset på Vikaåsen, og en snarlig løsning og omregulering i indre Vika.

Paul Johnny Faugstadmo snakket om en uønsket hendelse.  De var blitt 
påkjørt på Selfors, noe som utløste air-bagene, og at disse knuste frontruta.  
Heldigvis ble det ingen menneskelig skade.

Foredrag ved Finn Ola Helleberg: Ny modell for høgere utdanning på 
Helgeland

Høgskolene skal ikke
legges ned, men
organiseres på en bedre
måte for framtida.  Det har
vært for lite forskning(som
kan brukes) og problemer
med å tiltrekke seg fagfolk.  Også problemer med rekruttering av studenter, 
og vanskelig å hente ekstern finansiering.  Kravet om mastergrad i 
lærerutdanninga vil kreve mer (5 år fra 1917) enn de små høgskolemiljøene 
kan gi.

Det går mot fusjon, med to universiteter i Nord-Norge.  Nesna orienterer seg 
mot UiN. Det er uklart for noen høgskoler hvem de vil/kan fusjoneres med.  
Ett samlet universitet i Nordland vil gi bredere tilbud til både offentlig og privat
sektor.

Flere er fortsatt veldig imot fusjon.  Noen ser på Mo som en trussel.  De fleste



faste studenter på Nesna er fra Oslo og Bærum.  Samlingsbaserte studier gir 
lite studiemiljø.

Høy gjennomføringsgrad er viktig for finansiering. 

President Linda takket for et interessant foredrag og minnet om neste møte 
med tema fra Nordland nasjonalparksenter/Friluftlivets år. 

Synnøve Solbakk  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